
Referat fra bestyrelsesmøde, Ejby Lokaludvalg 

Dato: 21-05-2024 

Sted: Biblioteket 

Deltagere: Sten, Steffen, Niels Christian, Morten, Hanne og Sebastian 

Afbud: Sidsel 

 

Punkt 1: Åbne punkter fra sidst 

- Dårlig oprydning efter fjernvarmearbejdet 
o Bedring på vej, Niels Christian følger op 

- Naturens Dag 
o Afholdes 8. september (Biodiversitet som hovedemne) 
o Morten har tanker om at planlægge sammen med Helle fra ”Vilde Kommune” 
o Aktion: Morten (afklares inden 14. juni) 

- Status bogreol 
o Steffen har gjort sig nogle tanker til opbygning og placering (rød mur mellem bageren og Bramsens) 
o Vi skal ikke drifte reolen, hvem vil tage sig af det? Måske nogen lokale frivillige? 
o Aktion: Hanne dobbeltjekker med kommunen vedr. placering på den røde mur mellem bager og 

Bramsens samt formulerer et skriv omkring boglaug, som Sebastian lægger op; Steffen hænger 

reolen op 
- Opdateringer på hjemmesiden 

o Det hele er opdateret 
o Aktion: Sebastian kontakter admin for at høre om aktivitet på hjemmesiden 
o Vi drøfter manglende ”liv” på hjemmesiden – kan vi gøre noget? Sidsel kunne måske fortælle os om 

potentiale og muligheder 
- De unge i byen 

o Aktion: Sebastian udformer et skriv som kan lægges op på vegne af udvalget, hvor der opfordres til at 

ringe til politiet, hvis en situation opleves at være ubehagelig 

Punkt 2: Dialogmøde (24.04.) – opfølgning 

- Morten fortæller om mødet 

- Planer om oprettelse af 1-3 vindmøller ved motorvejen (ikke vedtaget endnu) 

Punkt 3: Møde om fremtidens byer (22.04.) – opfølgning 

- Sidsel og Morten deltog, vi skulle have været flere, derfor tilbyder Tabita fra kommunen et ekstra møde med 

os 

- Fokus på bytæthed samt bæredygtighed 

- Vi gennemgår punkterne, som vi ikke har specifikke kommentarer til, dog ønsker vi en mere indbydende 

hovedgade 

- Morten tager til mødet 

Punkt 4: Opfølgningsmødet LUP  

- Den 17. juni kl. 16 i hallen 

- Der skal findes en dato til et formøde, hvor Sidsel kan være med – Morten vender tilbage 



Punkt 5: Dato og sted for næste møde 

- 19. august kl. 19 på biblioteket 

Punkt 6: Eventuelt 

- Hanne fratræder bestyrelsen grundet flytning pr. 1. juli 

- Steffen opdaterer omkring Kirkebyvænget og manglende stiforbindelse 

o Projektet er sendt til kommunen, som vil vende tilbage 


